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Flat Surface Automatic Labeling Machine 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

※ 经典应用 Typical Applications: 

          

 

 

 

 

 

 

 

 纸箱 Paper Box      塑料盒 Plastic Box   文件夹 Folder   快递袋 Express Bag     书本 Book 
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※ 用途特点 Machine Characteristics: 

 

 适用于在各种物品的上平面贴标签或不干胶膜，产品宽度 30mm～350mm，如书本、文件夹、盒子、纸箱等。更换覆标机构可适用于不平整表

面贴标。广泛应用于大件产品的平面贴标，规格范围大的平面类物体贴标。可满足的产品平面贴标和不干胶膜； 

 贴标精度高，细分步进电机或伺服电机驱动送标，送标精准；标带绕行纠偏机构设计，保证标签牵引过程中不左右偏移；偏心轮技术应用于

牵引机构，牵引标签不打滑，确保出标精准； 

 坚固耐用，采用三杆调整机构，充分利用三角形的稳定性，整机坚实耐用； 

 稳定性高，丰炜 PLC+维控触摸屏+松下/力科针形电眼+劳易测/蒂斯标签电眼组成的高级电控系统，支持设备 7×24 小时运转。 

 Suitable for labeling or self-adhesive film on the upper surface of various items, product width 30mm ~ 350mm, such as books, folders, boxes, cartons, 

etc. The replacement of the labeling mechanism is suitable for labeling on uneven surfaces. Widely used for flat labeling of large products and flat 

objects with a wide range of specifications.  

 High labeling precision, subdivided stepping motor or servo motor drive label delivery, accurate label delivery; label tape deflection correction 

mechanism design to ensure that the label does not deviate from left to right during the traction process; eccentric wheel technology is applied to the 

traction mechanism, so that the label does not slip, to ensure accurate bidding; 

 Rugged and durable, adopting a three-bar adjustment mechanism to make full use of the stability of the triangle, the whole machine is solid and durable; 

 High stability, advanced electronic control system composed of Fengwei PLC+ Wecon touch screen+ Panasonic/RIKO needle-shaped electric eye + 

Leuze/Tiss label electric eye, supporting 7×24 hours operation of the equipment. 
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※ 配置明细 Configuration Details: 

 

电气名称 

Electrical Name 

数量 

Quantity 

型号规格 

Model Brand 

电气名称 

Electrical Name 

数量

Quantity 

型号规格 

Model Brand 

测标电眼 

Standard Measuring Electric Eye 
1 SICK 

牵引电机 

Traction Motor 
1 Leadshine 

PLC 1 Vigor 
牵引电机驱动器 

Traction Motor Driver 
1 Leadshine 

测物电眼 

Measuring Object Electric Eye 
1 RIKO 

人机界面 

Man-Machine Interface 
1 WECON/Vigor 

输送电机 

Conveying Motor 
1 OPG 

输送电机调速器 

Conveying Motor Speed Controller 
1 OPG 

贴标速度 

Labeling Speed 
30-150p/min 

贴标精度 

Labeling Accuracy 

±1mm（不含产品及标签误差） 

±1mm (excluding product and label errors) 

适用产品范围 

Applicable Product Range 

L 40mm～400mm 

W 40mm～200mm 

H 0.2mm～150mm 

适用标签范围 

Applicable Label Range  

（标签底纸）W20-160mm,L6-150mm 

(label bottom paper) W20-160mm,L6-150mm 

工作电压 

Working Voltage 
220V 50Hz 

外形尺寸 

Dimensions 
L*W*H：2000×900×1400mm 

 

注意：规格如有更改，恕不另行通知，请在订购前与我司联系。 

Notes: Specifications are subject to change without further notification, please contact with Huayu Automation before ordering. 

 


